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Abstract (en)
The circuit breaker is housed in a porcelain container (1) and filled with dielectric gas. The static arc contact (3A) contacts an arc contact (7A) on a
moving tube. An arc suppression protrusion (10) is fixed to the top of the tube and forms a first extinction chamber (17) with the contact plate (9). A
one-way valve (9A) in the contact plate wall leads to a second extinction chamber (18). A piston (12) slides in the chamber, forming the back wall
(11) of the chamber and has a valve (11A). There is a restraining spring (15) at the back of the piston. During the first opening period, the piston
remains fixed in position by the spring, removing gas from the second extinction chamber. Once the piston reaches the first end wall, it moves back
with the contact breaker, forming a two stage mechanism.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un disjoncteur du type à auto-soufflage, comprenant deux contacts d'arc (3A, 7A) coopérant entre eux, l'un au moins
faisant partie d'un ensemble de contact mobile constitué par un premier tube (7) et un second tube (8) coaxial au premier tube pour délimiter, de
part et d'autre d'une première couronne (9) reliant le premier et le second tubes, une chambre de soufflage (17) et une chambre de compression
(18) fermée par un piston (11) semi-mobile. Des premiers moyens pour immobiliser le piston pendant une première partie du déplacement de
l'ensemble de contact mobile entre la position de fermeture et la position d'ouverture et des seconds moyens pour déplacer axialement le piston
avec l'ensemble de contact mobile pendant une seconde partie de ce même déplacement de l'ensemble de contact mobile sont prévus, ces moyens
comportant un moyen pneumatique coopérant avec des moyens mécaniques. <IMAGE>
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